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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  22/2021 
 
Tid  30.05.2021 kl. 08:00 
Plats  Cella Nova och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
  Elsa Kuula 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 18:03. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan kompletterades 

- OVVS lades till under § Aktuellt 
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Beviljades till Elsa Kuula. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Rektorskaffe 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Valröst filmning 
● Möte om OVVS framtid 
● Universitetskollegium-möte 
● Tutorfotografering 
●  
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 Lydia Nystén 

● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Rektorskaffe 
● SOPO möte 
● Hankeiternas Välmåendegrupp workshop 
● Valröst filmning 
● Hankeiternas välmåendegrupps möte 
● Möte om OVVS framtid 
● Middag med Niord Österbottens programgrupp 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● HÖPO möte 
● Årsfestmöte med Ville och Johannes 

 
 Angelina Mattbäck 

● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Valröst filmning 

 
 Emilia Sparf  

● Rektorskaffe 
● Sisuskolning 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
 

 Johannes Lövdahl 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Valröst filmning 
● Rektorskaffe 
 

 Ville Toivari 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Valröst filmning 
● Årsfestmöte med Lydia och Johannes 
● Rektorskaffe 
 

 Kia Stenbacka 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Rektorskaffe 
 

 Jonas Jansson 
● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Rektorskaffe 

 
 Joakim Andersson 

● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Rektorskaffe 
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 Lisa Niemistö  

● Styrelsens våravslutning tillsammans med SHS 
● Ladyhank X Hankgents beerpongturnering 
● Rektorskaffe 

 
7 § CELLA NOVA 
 

 En tidigare bokning blev avbokad. Cellastolar diskuterades. Cellastädning på onsdag 2.6. kl. 
17. Diskussion kring uthyrning av Cella.  

 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Jobbat med enkäten om framtidens högskola. Sisuskolning diskuterades. 
 
9 § STUDIESOCIALT 
 

 Andra tutorskolningen infaller 18.8. Lär dig sitza-sitz planering diskuterades. 
Stödhankeitskolning är på gång och stödhankeiterna och deras synlighet diskuterades. 
Gulisintagningsinbjudningar är skickade. Möte gällande orientation day för 
magisterstuderande kommer hållas tillsammans med Hanken.  

 
10 § EKONOMI 
 

 HankSports halarmärken är insatta i IB. Ansökan för coronastöd har skickats. Lön till 
prepkursföreläsarna är betald. Dagssaldot nämndes.  

 
11 § NÄRINGSLIV 
 

 Sponssökning är fortsättningsvis på gång. Kontakt med Nordjobb om möjligt samarbete. 
Halarspons påbörjas. Guldkort och vipkort till Fontana har skaffats.  

 
12 § NÖTTE 
 
 Tutorfotografering har hållits i veckan. Halarmärke till lär dig sitza-sitz diskuterades.  
 
13 § PROJEKT 
 

Hankens välmåendegrupp slopade välmåendeenkät pga SHS har egen välmåendeenkät. Möte 
med Niords österbottenprogramgrupp angående planering av evenemang för Niords 
juniormedlemmar. Diskussion kring årsfestmenytasting. Diskussion kring Hankfinance 
exkursion. Halarmärken för rösta i kommunalval är påväg.  

 
14 § INFO & WEBB 
 
 Feedback Friday kommer ut på måndag. Marknadsföring för Kylterun är på gång.  
 
15 §  PROGRAM 
 
 Sommarträff med SHS diskuterades. Sommarträff med MK diskuterades.  
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16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inget att tillägga. 
 
17 § AKTUELLT  
 
 IB-inköp  
 Nya tyskaböcker kommer tas i bruk och inköp av dessa diskuterades.  
  
 OVVS 

 På mötet om OVVS framtid nåddes ett allmänt konsensus att OVVS inte borde vara en 
förening utan ett nätverk. Nytt möte kommer att infalla på hösten om OVVS framtid.  

 
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 Hållbarhetsutveckling 

 Diskussion kring samarbete med studentprästen gällande utdelning av mat till studerande 
som annars skulle gå ut i butiken.  

 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls onsdag 23.06.2021 kl. 18:00 vid Cella Nova och Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 19:34 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


